
 

 

 

 
 

, מפורסמת בזאת הודעה על סיום 2014לחוק השידור הציבורי הישראלי, התשע"ד  17בהתאם לסעיף 
 .2020במאי  28ראלי ביום כהונתה של מועצת תאגיד השידור היש

 
 
 

את תקופת כהונתה. כזכור, המועד  2020במאי,  28סיימה ביום מועצת תאגיד השידור הישראלי 
המקורי לסיום כהונתם של רוב חברי מועצת תאגיד השידור, חל בעיצומו של משבר הקורונה, 

 שבעקבותיו הושהתה פעילותה של הוועדה למינוי מועצה חדשה.
 

עצה להמשיך את עבודתה  באופן זמני  ולהתמקד בעניינים דחופים, בעת ההיא החליטה המו
הנדרשים לתיפקודו השוטף של תאגיד השידור. זאת לאור הנסיבות המיוחדות ומתוך אחריות 

ציבורית. לפני המועצה הונחה גם חוות דעת משפטית שהתבססה, בין היתר, על הפצתו של 
 ת החרום.תזכיר חוק ממשלתי שיזם הארכת מינויים בתקופ

 
עתה, עם סיום מצב החירום, משניתן לכנס את ועדת האיתור )ולאור העובדה שתזכיר החוק 

טרם קודם( ולאחר התייעצות  עם המשנה ליועץ המשפטי לממשלה, מסתיימת תקופת כהונתה 
 של מועצת התאגיד.

ותו המועצה הביעה תקווה כי שר התקשורת יפעל למינוי מועצה בהקדם האפשרי, לאור נחיצ
 של רצף פיקוח ציבורי על התאגיד.

  
 חברות וחברי המועצה ציינו, כי הם מסיימים תקופת כהונה אינטנסיבית בסיפוק רב.

בשנים הספורות שחלפו מאז הקמתו, התייצב תאגיד "כאן", בזכות עבודה מקצועית של הנהלת 
וש פלטפורמות השידור התאגיד ועובדיו, כגוף שידור ציבורי, מקורי, עצמאי ורלבנטי. זאת, בשל

 שלו: טלוויזיה, רדיו ודיגיטל במגוון ערוציהם.
בתקופה זו , ציינו חברי המועצה, היו עוד שתי התרחשויות מחוץ לשגרת היומיום, עליהן 

 גאוותנו.
האחת היא העברת השידור הציבורי לירושלים, כהתחייבותה של מועצת התאגיד מראשית 

 כהונתה
את האירוויזיון, למרות הנטל הכספי, לקדם בכך את מוניטין החלטתנו לשדר  -והשנייה 

 האיכות המקצועית של השידור הציבורי ולחשוף לעולם את פניה היפות של ישראל.

   
 


